

Proxy / Power of Attorney

توكيل / تفويض

To the Board of EMAAR DEVELOPMENT (PJSC)

السادة/ مجلس إدارة إعمار للتطوير (ش.م.ع.) المحترمين

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

I / we:

أنا / نحن:

The shareholder(s) of EMAAR DEVELOPMENT PJSC hereby appoint by virtue of this proxy:

المساهم / المساهمين في إعمار للتطوير (ش.م.ع.) أعين / نعين بموجب هذا التوكيل:

Mr./Mrs./Messrs.:

السيد/السيدة/السادة:

To represent me and vote on my behalf in the Annual General Assembly meeting to be held on Thursday, 26th March 2026 or any adjourned meeting, therefore.

وكيلاً عني / عنا وأفوضه / نفوضه بأن يصوت بإسمي / بإسمنا وبالنيابة عني / عنا في اجتماع الجمعية العمومية السنوي المقرر عقده في يوم الخميس الموافق 26 مارس 2026م أو أي تأجيل لهذا الاجتماع.

Investor's Number (NIN):

رقم المستثمر:

Shareholder's mobile number:

رقم الهاتف المحمول الخاص بالمساهم:

Proxyholder's mobile number and Email ID:

رقم الهاتف المحمول والبريد الإلكتروني الخاص بالتوكيل:

In case the proxy is approved by the Brokerage Firm**في حالة اعتماد شركة الوساطة للتوكيل**

Brokerage Firms' Representative who approved the proxy:

اسم ممثل شركة الوساطة الذي اعتمد التوكيل:

Contact Number of the Brokerage Firms' Representative who approved the proxy:

رقم التواصل لممثل شركة الوساطة الذي اعتمد التوكيل:

Date: / / 2026

تحريراً في: / / 2026م

Signature:**التوقيع:**

*Disclosure published is available on the Company's page on the website of the Dubai Financial Market regarding the procedures to approve the proxy/power of attorney.

*يمكنكم الإطلاع على الإفصاح المنشور على صفحة الشركة على موقع السوق الإلكتروني بشأن الإجراءات الواجبة لإعتماد التوكيل.

بعد استكمال تعبئة نموذج التوكيل، يرجى إرفاق المستندات المطلوبة وإرساله إلى البريد الإلكتروني التالي:

CapitalMarketsTeam@adcb.com

After completing the Proxy form, please send it along with the supporting documents to:

CapitalMarketsTeam@adcb.com

NOTES:

The electronic registration of the Company's Annual General Assembly meeting will start on Wednesday 25th March 2026 at 4pm and will close on Thursday 26th March 2026 at 3.30pm. The meeting agenda and further details are available on the Company's website. For registration, attending and electronic voting on the agenda items, you can visit the following link:

www.smartagm.ac

A person holding a proxy or power of attorney on behalf of a shareholder should send such proxy or power of attorney along with other related documents to ADCB (the Registrar) on the following email address while mentioning the email and the mobile phone number of the attorney for completing the registration process:

CapitalMarketsTeam@adcb.com

A copy of both sides of the Emirates ID or passport of both the shareholder and attorney shall be attached to the proxy or power of attorney issued by individual shareholders.

The proxy or power of attorney signed by the shareholder or the authorized signatory of a juridical person shall be authenticated by or from:

- (1) A bank or company licensed in the United Arab Emirates provided that the shareholder holds an account in either of them;
- (2) Commerce Chamber or Economic Development Department in the United Arab Emirates;
- (3) Notary Public; or
- (4) Any other entity licensed to carry out attestation activities.

ملاحظات:

سيتم فتح باب التسجيل إلكترونياً لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية للشركة يوم الأربعاء 25 مارس 2026 في تمام الساعة الرابعة عصراً على أن يتم غلق باب التسجيل يوم الخميس الموافق 26 مارس 2026 في تمام الساعة الثالثة والنصف عصراً. يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة للاطلاع على جدول أعمال الاجتماع وللمزيد من التفاصيل. كما يُرجى الضغط على الرابط التالي للتسجيل وحضور الاجتماع والتصويت الإلكتروني على بنود جدول أعمال الاجتماع: www.smartagm.ac

ويجب على كل شخص يحمل توكيلاً أو تفويضاً نيابةً عن مساهم أن يقوم بإرسال التوكيل أو التفويض مع أية مستندات أخرى على عنوان البريد الإلكتروني التالي الخاص ببنك أبوظبي التجاري (المسجل) مع ذكر البريد الإلكتروني ورقم الهاتف المحمول الخاصين بالوكيل لأغراض استكمال عملية التسجيل:

CapitalMarketsTeam@adcb.com

ويُرفق مع التوكيل أو التفويض الصادر عن المساهمين الأفراد صورة من جهتي الهوية الإماراتية أو من جواز سفر كل من المساهم والوكيل.

ويجب توقيع التوكيل أو التفويض من المساهم أو المخول بالتوقيع في حال الشخص الاعتباري على أن يكون التوقيع معتمد من أو لدى:

- (1) بنك أو شركة مرخصة في الإمارات العربية المتحدة شريطة أن يكون للمساهم حساب لدى أي منهما؛
- (2) غرفة التجارة أو دائرة التنمية الاقتصادية في دولة الإمارات العربية المتحدة؛
- (3) الكاتب العدل؛ أو
- (4) أي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق.

بعد استكمال تعبئة نموذج التوكيل، يرجى إرفاق المستندات المطلوبة وإرساله إلى البريد الإلكتروني التالي:

CapitalMarketsTeam@adcb.com

After completing the Proxy form, please send it along with the supporting documents to:

CapitalMarketsTeam@adcb.com